
F.Ricci: Myślę o dobrym zakończeniu sezonu
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Federico Ricci spisuje się świetnie na wypożyczeniu w Crotone. Czy młody

piłkarz pójdzie w śladu Alessandro Florenziego i stanie się stałym

elementem kadry Romy? O przyszłość pytała gracza Sky Sport. 

 

Co się zmieniło w porównaniu do poprzedniego sezonu?

- Poprzedni sezon był moim pierwszym poza domem i potrzebowałem czasu, aby się

zaaklimatyzować. Poprzedni sezon był dla nas trudny. W tym dojrzałem pod

względem fizycznym i gry. Jestem zadowolony z mojego sezonu.

 

Wrócić do Romy, być może ze swoim bratem, Matteo?

- To byłoby spełnienie marzeń.

 

Widzisz siebie w barwach Romy w przyszłym sezonie?

- Nie wiem, szczerze mówiąc, myślę o dobrym zakończeniu sezonu. Potem kluby

będą rozmawiać. Muszę się koncentrować na piątkowym meczu. Potem zobaczymy

co przyniesie przyszłość.

 

Co wyjątkowego ma Crotone w waloryzowaniu talentów?

- Gdy tylko przybyłem, wymieniono mi wszystkie nazwiska tych, którzy spisywali się

dobrze tutaj, w Crotone. Srodowisko jest świetne, nie mamy presji i jesteśmy

spokojni. Ludzie życzą ci dobrze i nie mają oczekiwań. To ważne dla młodego

gracza.
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